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Készült: A Pénzügyi Bizottság és a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság 2015. szeptember 21-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, 

Gyuga Mihály, Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran, Székely 

Antal, Túri Bernadett bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc, 

Süli Ildikó, Torma Lajos bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági ülésen 

a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a bizottsági elnökökkel 

történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság elnöke vezeti le.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 16 óra 3 perckor 

megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt, 

majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

174/2015. (IX.21.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. szeptember 21-

ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2015. szeptember 21-ei rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

- Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez 

- Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben 

nyílászáró megrendeléséről 

- Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt 

projekt megkezdéséről 

- Döntés 2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú kivitelezéshez 

szükséges önerő és a Tao. támogatás megelőlegezése céljából 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Papp Péter elnök a Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján javasolta, hogy a 4. pontot a „Döntés 

2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről a Krajnyik Akác András Sportcsarnok Tao. 

támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú kivitelezéshez szükséges önerő és a Tao. támogatás 

megelőlegezése céljából„ című előterjesztést zárt ülésen tárgyalják, mivel a nyilvános tárgyalás az 

önkormányzat üzleti érdekét sértené.  

 

Kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, hogy szavazzanak az előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A bizottság a napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását nyílt szavazással 9 fő bizottsági tag 

részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

175/2015. (IX.21.) PB határozata 

 a 4. pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. szeptember 21-

ei ülésén a „Döntés 2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú kivitelezéshez szükséges önerő és 

a Tao. támogatás megelőlegezése céljából” című előterjesztést zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Kérte, hogy a VFKB elnöke állapítsa meg határozatképességüket, bizottságával fogadtassa el a 

napirendet, valamint a 4. pont zárt ülésen történő tárgyalását! 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontját. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

185/2015. (IX.21.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2015. szeptember 21-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. szeptember 21-ei rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

-  Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez 

-  Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben 

nyílászáró megrendeléséről 

- Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt 

projekt megkezdéséről 

- Döntés 2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú kivitelezéshez 

szükséges önerő és a Tao. támogatás megelőlegezése céljából 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy 

szavazzanak a „Döntés 2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú kivitelezéshez szükséges önerő 

és a Tao. támogatás megelőlegezése céljából” című előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A bizottság a napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását nyílt szavazással 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

186/2015. (IX.21.) VFKB határozata 

 a 4. pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2015. szeptember 21-ei ülésén a „Döntés 2016. évi költségvetési előirányzat tervezéséről 

a Krajnyik Akác András Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. ütem tárgyú 

kivitelezéshez szükséges önerő és a Tao. támogatás megelőlegezése céljából” című előterjesztést zárt 

ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. szeptember 21-ei rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

 

Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy a napirendi pontokat a két bizottság együttesen tárgyalja és után 

külön-külön hozzanak határozatot. Felkérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt szakmai észrevétel 

megtételére. 
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a közbeszerzési munkacsoport 2015.09.15-én döntött a 

közbeszerzési eljárás eredményéről, a nyertes ajánlattevőről. Kialakult a végleges ajánlati ár is. 

Megállapítást nyert, hogy a legkedvezőbb ajánlati ár összege magasabb, mint a projekt 150 M Ft 

összköltsége. Emiatt 33,5 M Ft összegű többletforrásról szükséges határozni és a határozati javaslat 

ennek biztosítására irányul. A Szenó Kft. és a Perfekt-Mór Bt. közös ajánlattevők ajánlata 183.500.000 

Ft. Ennek az összegnek a feltételes elfogadásáról döntött a közbeszerzési munkacsoport, a 

hatálybaléptetéshez szükséges feltétel a pótlólagos többletforrás.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

176/2015. (IX.21.) PB határozata 

a „Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

187/2015. (IX.21.) VFKB határozata 

a „Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekthez” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Saját erő biztosítása a KEOP-2015-5.7.0 

kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című 

előzetesen kiemelt projekthez” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai 

korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben nyílászáró megrendeléséről 

 

Papp Péter PB elnök felkérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt szakmai észrevétel megtételére. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kérte a bizottságokat arra, hogy támogassák a határozati javaslatban lévő 

megrendelést. Feltétlenül szükséges a nyílászárók megrendelése, melynek összege 65 M Ft-ot tesz ki a 

II. számú projektben. A kötelezettségvállalásnak, illetve a megrendelésnek az oka a 2015. december 

15-ei határidő betarthatósága, melyet feltétlenül tartani kell. A kivitelezés műszaki tartalma és a 

munkaterület átadása előtt megrendelésre kell kerüljenek a nyílászárók a gyártási idő miatt. Az 

ajánlattevők a tárgyaláson is elmondták az ezzel kapcsolatos időigényüket, így biztosítható, hogy 

befejezésre kerüljön határidőre a projekt. 

Pályázaton kívüli része is van a projektnek, arra következő év április 30-ai befejezést tűzött ki a 

közbeszerzési munkacsoport. Így a homlokzati burkoló elem a jövő évben kerülhet felhelyezésre. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy felmerült az időcsúszás a homlokzat hőszigetelése, 

valamint annak újraburkolása miatt. Kérdése az volt, hogy volt-e újabb műszaki egyeztetés, merültek-e 

fel újabb körülmények a 3. szint műkővel történő burkolásával kapcsolatban, illetve nincs-e újabb 

műszaki megoldás.  

 

Németh Gábor alpolgármester a 3. emeletre vonatkozóan elmondta, hogy a kivitelező meg tudja 

csinálni a munkát, ami időjárás függő, ezért a 2016. április 30-ai időpont. Ezt vállalhatónak tartja.  

Ezt kiváltó más műszaki alternatíva nem merült fel, csak az, hogy semmiféle díszburkolat nem kerülne 

felhelyezésre, és ebben az esetben csak a hőszigetelő anyaggal lenne befedve az épület, ami az épület 

jellegét megváltoztatná. Azonban megmaradt a díszburkolat, a kivitelező szerint felhelyezhető, 

egyedül időjárási akadálya van, ezért kell annak felhelyezését tavaszra eltolni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, akkor a kivitelező garanciát vállal-e arra, hogy ezek a 

díszburkoló elemek a 16-os szigetelő anyagra felhelyezhetőek, és hogy évek múlva balesetveszélyt 

nem okozva fenn is maradnak az épületen. Azt is átgondolná, hogy a felsőbb szintet egyáltalán 

leszigeteljék-e, hiszen a korábbi korszerűsítés során olyan anyagokat használtak fel, amik már az 

akkori hőtechnikai előírásoknak maximálisan megfeleltek.   

 

Német Gábor alpolgármester elmondta, hogy az egyeztetések során a kivitelező vállalta a garanciát. 

Az épületet egységében kell kezelni, az 1997-es hőátbocsátási és energetikai értékek messze vannak a 

jelenlegi érvényes szabványoktól. Ahol pedig európai uniós vagy állami támogatás van, ott még 

nagyobb megfelelőséget kell támasztani, ezért nem gondolná, hogy az épület megfelelne az 

előírásoknak, ha a 3. szint nem lenne leszigetelve. A jelenlegi épületben 3,2 K ablakok is vannak, a 

mostani előírás szerint pedig 0,7-es ablakok lesznek. Az energetikai előírások sokat szigorodtak az 

évek alatt.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy egyáltalán vissza kell-e a dísztéglát rakni. El 

kellene ezen gondolkodni, mert túl nagy problémát okoz.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy ezt a téglaburkolatot kiváltó hőszigetelő lap rendszer a 

Caparol Meldorfer típusú rendszer. Ez egy önálló felület kialakítására alkalmas rendszer, továbbá más 

sík, szilárd és hordképes ásványi alapfelületre rögzíthető. Ez a rendszer visszaadja a struktúráját a 

jelenlegi állapotnak. A tervezőmérnök által küldött költségvetés-összesítőben szerepel, hogy a Caparol 

Meldorfer rendszer ragasztható, felvihető a 16 cm-es szigetelésre is. Tehát nem a tégla kerülne vissza 

az épületre. Azt, hogy kell-e, ezt csak a polgármester úr jogosult a jogszabályok értelmében eldönteni. 

Településkép véleményezési eljárási jogosultsága jelenleg csak a polgármesternek van. Szakmailag ő 

viszont ragaszkodna a jelenlegi struktúra megmaradásához.   
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Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy mintegy 66 M Ft-ot beruház a város és a pályázat még 

nem nyert. Támogatja a döntést, de úgy gondolja, hogy felelőtlenül járjanak el ebben a témakörben. 

Ha valaki energetikai korszerűsítésre ír ki pályázatot - és ez konkrétan a szigetelés és nyílászárók 

cseréjére vonatkozik, – akkor tudnia kell azt is, hogy a sima ablakok gyártási ideje is legalább 60 nap. 

Véleménye az volt, nem túl korrekt eljárásra buzdították az önkormányzatot, aminek a 

megvalósításába be is szállnak.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy ezeknél a projekteknél vannak anomáliák. Az ablakok már 

megértek a cserére, igaz van benne rizikó, de véleménye szerint a képviselő-testület nyugodt szívvel 

szavazhat, az ígért beruházás teljes összege meg fog érkezni az önkormányzat számlájára. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

177/2015. (IX.21.) PB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben nyílászáró 

megrendeléséről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben 

nyílászáró megrendeléséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

188/2015. (IX.21.) VFKB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen kiemelt projekttel összefüggésben nyílászáró 

megrendeléséről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, 

Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című előzetesen 

kiemelt projekttel összefüggésben nyílászáró megrendeléséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt projekt 

megkezdéséről 
 

Papp Péter PB elnök felkérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt szakmai észrevétel megtételére. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a I. projekt a volt Arany János iskola és az OKSZIK 

épületét foglalja magába. A projekt a pályázati értékelés folyamatában jár. Augusztus 31-én került 

benyújtásra a pályázat és szeptember elején már befogadó nyilatkozatot kaptak. A mai napon 

hiánypótlási felhívás érkezett, aminek eleget is tettek. Nem volt benne érdemi, tartalmi hiányosságra 

utaló jelzés, csak formai. Itt lehetősége van a kedvezményezett önkormányzatnak, hogy a támogatási 

okirat megérkezését megelőzően a teljes szerződést hatályba léptesse, a projektet megkezdje, és a 

munkaterületet átadja a nyertes ajánlattevőknek szerződött kivitelezőknek. Mindkét kivitelezési 

szerződést hatályba léptetik a képviselő-testület felhatalmazásával, és a munkaterületet a döntést 

követően átadják, erről szól a határozati javaslat is.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az anyag említi a Közreműködő Szervezetet. Kérdése 

az volt, hogy ez a Közreműködő Szervezet részt vesz a gimnázium pályázatában is, vagy csak ennek a 

két épületnek a projektjében. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium keretében jelölték ki 

a Közreműködő Szervezetet, a Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Programokért Felelős 

Helyettes Államtitkárságot. Ők végzik ezeknek a projekteknek kiemelté nyilvánítást követő 

értékelését. A II. projekt esetében a pályázat benyújtása még nem történt meg, a Közreműködő 

Szervezetnek kell biztosítani a megfelelő elektronikus felületet. 

  

Sólyom Jöran VFKB elnök idézett az előterjesztésből, miszerint „A pályázati eljárási szabályok 

szerint a kedvezményezett a projekt megvalósítását a pályázat befogadását követően saját kockázaton 

megkezdheti.”  Kérdése az volt, hogy ez azt jelenti-e, ha megkezdik a munkát, akkor az az 

önkormányzat kockázata. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a pályázat befogadását követően kezdhető meg a munka 

korábban még saját kockázatra sem kezdhetik meg. Az előző napirenddel kapcsolatban elmondta, ott 

még nem lehetett szó munkaterület átadásról és a teljes szerződés hatályba léptetéséről, csak 

nyílászáró megrendelésről, meg kell várni a befogadó nyilatkozatot.  

 

Németh Gábor alpolgármester kiegészítésként elmondta, hogy az általános pályázati eljárási rend 

úgy szól, hogy ameddig nem nyújt be pályázatot a projektgazda és előtte elkezdi a munkát, az nem 

számolható el. Ha benyújtja a pályázatot és annak befogadásáról hivatalos döntést kapott, ezután kezdi 

el a munkát, elszámolható költségek lesznek, ha nyer a pályázat, ha mégsem nyer a pályázat, akkor az 

a saját kockázata. Tehát nagyon fontos a pályázat benyújtásának és befogadásának a ténye. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy Közreműködő Szervezeten a pályázatíró céget értette, 

aki a két épület (volt Arany János iskola és OKSZIK) pályázatát megírta. Kérdése az volt, ha ott 

pályázatírókat bíztak meg, akkor a gimnáziumnál ezzel a feladattal miért nem bíztak meg valakit.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a II. számú projektnél nincs pályázatírással megbízott 

cég, a hivatal házon belül intézte ezt a feladatot, míg az I. számú projektnél volt külső lebonyolító.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy nagyon rövid volt a határidő az első projekt esetében. Egy 

hétvége állt rendelkezésre a pályázat megírására. Ráadásul mindkét intézmény más műszaki 

tartalommal rendelkezett, ezért kellett külső segítséget igénybe venni. A gimnáziumnál hosszabb 

időtartam állt rendelkezésre és egyszerűbb műszaki tartalma volt, ezért a hivatal ezt be tudta vállalni. 
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Német Gábor alpolgármester elmondta, hogy az első két épületre vonatkozó pályázat benyújtása 

idején zajlott a kormányrendelet módosítása. Ebben az időszakban születet az a döntés is, hogy a 

tanácsadó cég segítséget nyújt a lebonyolításban.   

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy az előző napirendnél elmondottakat ebben az esetben is 

fenntartja.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

178/2015. (IX.21.) PB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt projekt 

megkezdéséről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány 

Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt projekt 

megkezdéséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

189/2015. (IX.21.) VFKB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 azonosító számú, „Oroszlány Város 

Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” című előzetesen kiemelt projekt 

megkezdéséről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0/15-2015-0332 

azonosító számú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése I.” 

című előzetesen kiemelt projekt megkezdéséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök az együttes bizottság ülését 16 óra 42 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 

  Somoskői Lászlóné 

  jegyzőkönyvvezető 

 


